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lygybę atsakingai Komisijos narei

Vyteniui Andriukaičiui
Už sveikatą ir maisto saugą atsakingam
Komisijos nariui

Gerbiami Komisijos nariai,

Džiaugiamės galimybe apsikeisti nuomonėmis dėl Jūsų keliamų labai svarbių klausimų. 

Informacija apie Europos Sąjungos šalyse parduodamus tų pačių prekinių pavadinimų, tačiau 

skirtingos kokybės, gaminius mums taip pat kelia didelį susirūpinimą. Mūsų nuomone, visoje 

Europos Sąjungoje, nepriklausomai nuo regiono ar konkrečios šalies, vartotojams turėtų būti tiekiami 

vienodos kokybės to paties prekinio pavadinimo gaminiai, todėl Lietuva palaiko iniciatyvą šį 

klausimą nagrinėti Europos Sąjungos lygmeniu.

Norime Jus informuoti, kad Lietuva atsakė į Komisijos pateiktus klausimus. Nepaisant to, jog 

pastaruoju metu mūsų atsakingos institucijos nėra oficialiai gavusios nusiskundimų dėl Lietuvoje 

parduodamų gaminių, kurie savo kokybe ar sudėtimi skirtųsi nuo analogiškų kitose šalyse 

parduodamų to paties prekinio pavadinimo produktų, šalyje stebimas didelis visuomenės 

susidomėjimas šiuo klausimu.

Neabejojame, jog 2017 m. birželio 20 d. vyksiančiame Veiksmingesnės maisto produktų 

grandinės aukšto lygio forume Komisijos tarnybų pristatyta analizė leis aiškiau suprasti dvejopos
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maisto produktų kokybės problemos mastą Europoje. Pritariame Jūsų nuomonei, jog, pasibaigus 

aukšto lygio forumui, prie šio klausimo būtina grįžti Žemės ūkio ir žuvininkystės tarybos posėdyje.

Pagarbiai

Ministras Bronius Markauskas


